
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2013-02-05, § 12 

 

 Tid Tisdagen den 5 februari 2013 kl 17.00- 18.25 
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 14 februari 2012 

 
 

 

 

Madeleine Sjöstedt   Jakop Dalunde 

  

Närvarande  
 

Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt (FP) ordförande  

Jakop Dalunde (MP) vice ordförande 

Peter Jönsson (M) 

Mikael Eskman (M) 

Olof Hermansson Wallentin (FP) 

Elisabeth Svensson (C) 

Bengt Sandberg (S) 

Sonja Pagrotsky (S) 

Nicklas Nilsson (S) 

Ewa Larsson (MP) 

Sebastian Wiklund (V) §§ 1-13 

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Petter Krönmark (M)  för Anna Cederschiöld (M) 

Johan Möller (M) för Sonny Österman (M)  

Maria Öhman (V)  för Sebastian Wiklund (V) §§ 14 – 22 

 

Ersättare: 

Tom Hedrup (M) 

Katja Hessle (M) 

Dani Amso (M) 

Karin Callerud Blomstrand (M) 

André Nilsson (Fp) 

Martin Engman (S)  

Karin Falk (S) 

Emilia Bjuggren (S) §§ 1-10 

Daniel Almgren (MP) 

Torkel Tigerschiöld (MP) 

Maria Öhman (V) §§ 1-13 

 
Tjänstemän 

 Förvaltningschefen Juan Copovi-Mena, Karin Dyne Wernberg, Anita Granlund, Jonas 

Holmer, Gunnar Kempe, Christine Oljelund, Eva Olofsson, Jenny Rydåker, Anna 

Wahlström.  Borgarrådssekreteraren Jonas Uebel, biträdande borgarrådssekreterare 

Erica Närlinge.  Personalföreträdarna Lillemor Öhman och Reza Etemad.  



  

 

 
 § 12 

Inventera möjligheterna till att upprätta studentbostäder inom det 
befintliga beståndet. Svar på skrivelse 
Dnr 1.6-557/2012 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden beslutar att besvara skrivelsen om att inventera 

 möjligheterna till att upprätta studentbostäder inom det befintliga beståndet med 

 kontorets tjänsteutlåtande.  

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 21 december 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) finner att nämnden beslutar enligt 

fastighetskontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Bengt Sandberg (S) och Sebastian Wiklund (V) enligt 

följande: 

 

 Det är glädjande att kontoret prioriterar studentbostäder. Enligt kontoret kommer 

 4000 studentbostäder att färdigställas under perioden 2010-1014. Om så sker är 

 det mycket positivt, men vi kan konstatera att det hittills bara färdigställts ett par 

 hundra studentbostäder (vilket främst skett genom ombyggnad). 

  

 Kontoret skriver vidare att de prövar varje fastighet för studentbostäder innan 

 försäljning av byggnaden. Vi ställer oss frågande till varför det i så fall inte 

 framgår av de försäljningsärenden nämnden får upp varför den aktuella 

 fastigheten inte anses lämplig för studentbostäder. Det skulle skapa betydligt 

 bättre förutsättningar för politisk styrning.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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